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A Vadnai Polgárőr Egyesület taglétszáma a 2015-ös évhez képest  jelentősen nem változott. A 
taglétszám jelenleg 21 fő, akik hétköznapokon általában este-éjjel és hétvégén szintén esti-éjjeli 
időpontokban láttak el szolgálatot. A szolgálatok alapvetően önálló szolgálatok voltak, melyek 
bűnmegelőzési járőrözés típusú szolgálatokat jelentettek. Változatlanul jó az együttműködés a 
rendőri szervekkel , kölcsönösen segítjük egymás munkáját, havi szinten tartunk megbeszélést.  
 
A térségi polgárőr egyesületekkel is jó a kapcsolat, a környékbeli településeken, a helyi 
polgárőrökkel és a rendőrséggel karöltve nagy létszámú szolgálatellátásra került sor több 
alkalommal is, a lakosság közbiztonság érzetének növelése céljából. 
 
Egyesületünk az alapszabályában megjelölt tevékenységeket - mint a helyi közrend és 
közbiztonság védelme, javítása, a személy- és vagyonvédelem, bűnmegelőzés hatékonyságának 
fokozása, az állampolgárok biztonságának védelme, biztonságérzetük javítása - látta el. Az elmúlt 
év során minden helyi, állami, önkormányzati és kulturális rendezvény alkalmával rendbiztosítási 
céllal, megfelelő létszámmal jelen voltunk. Reméljük a mi munkánk is nagyban hozzájárult ahhoz, 
hogy az év eddig eltelt időszakában községünkben a személyi és vagyon ellen elkövetett 
bűncselekmények aránya 0 % volt. 

A 2016-os év folyamán tagságunk november végéig 491 önálló szolgálati órát teljesített, a 
rendezvényeken 376, a rendőrséggel közös 104 óra volt a teljesített szolgálat. Szeretnénk, ha ez 
növekedne,de változatlanul figyelembe kell vennünk, hogy önkéntes munkavégzésről van szó, és  
tagjaink között inaktívak is vannak (kismama, gyesen lévő, stb.), a többség pedig családfenntartó, 
dolgozó ember, akik a  lehetőségekhez képest igyekeznek a közösségért tenni. 

Egyesületünk eddigi működését többek között a helyi önkormányzat támogatásával tudtuk 
megvalósítani. 
A 2016-os év támogatási összegét irodaszer, technikai eszközök beszerzésére, működési 
költségekre, valamint a közös szolgálatok üzemanyagköltségére fordítottuk. Egyesületünk 
igyekszik a támogatásokkal megfontoltan gazdálkodni. 
Köszönjük az önkormányzat és a képviselő-testület eddigi támogatását, a 2017-es  évben is 
igyekszünk rászolgálni a bizalomra. 

Kérem a tisztelt képviselő-testületet beszámolóm elfogadására. 
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